
VERSLAG

CHATGPT: 
GEVAAR OF KANS?



Na de workshop ChatGPT: gevaar of kans? geen
onbelangrijke vraag: hebben we dit verslag zelf getypt of
hebben we ChatGPT gevraagd dit voor ons te doen? Het
antwoord is ja, dit verslag hebben we (nog) volledig zelf
geschreven. Een belangrijkere vraag is misschien wel:
maakt het iets uit? En zou je het anders lezen als je wist
dat een door kunstmatige intelligentie aangestuurde
chatbot dit had geschreven?

‘Samen nadenken over vragen
waar we nu het antwoord nog niet
op weten. Dat is onze uitdaging!’



Docent communicatie bij NHL Stenden
Hogeschool én fervent kattenliefhebber

Donderdag 12 oktober nam Bert Hofstede ons mee in
de rappe ontwikkeling van Artificial Intelligence, ofwel
AI. Deze middag voerden wij als young professionals
het gesprek over het gebruik en de toepassing van AI
en ChatGPT, en wat daar de gevolgen van kunnen zijn.
Met ruim 50 aanmeldingen was er een mooie opkomst
van jonge ambtenaren van Assen tot Ameland! Ook
hebben we een aantal nieuwe deelnemers ontvangen. 
Top dat jullie er ook bij waren!

SPREKER
BERT HOFSTEDE



Bert had een interactieve workshop voor ons in petto.
Op enthousiaste wijze wisselde hij inhoudelijke
achtergronden af met prikkelende denk-experimenten
en interactieve opdrachten. Met deze opdrachten
stimuleerde Bert ons het gesprek aan te gaan over
hoe we naar AI kijken en waar wij kansen en gevaren
zien voor ons eigen werk. Soms confronterend, maar
volgens Bert is dat ook juist een reden waarom het
essentieel is dat we samen blijven nadenken over
(ethische) vraagstukken waar we nu misschien nog
geen antwoord op hebben. Het enthousiasme van Bert
werkte zichtbaar aanstekelijk.

Interactieve workshop



Neemt AI straks mijn baan over? Of kan ik AI inzetten
om mijn werkzaamheden juist te verrijken? We werden
uitgedaagd om na te denken over hoe risico’s ook
kansen kunnen zijn. Bert liet ons bijvoorbeeld zien hoe
we ChatGPT als inspiratietool kunnen gebruiken voor
het schrijven van teksten. Geef het systeem een vraag
en krijg een antwoord, zo’n basis is soms makkelijker
dan zelf vanaf nul te beginnen. En komt er iets
onzinnigs uit? Stel de vraag gewoon opnieuw of
anders, wees creatief, de output is eindeloos.

AI, een gevaar of kans?



En creatief waren we! Door samen krantenkoppen van de
toekomst te bedenken, verkenden we de mogelijke
ontwikkelingen van AI binnen nu en een jaar. Een
prikkelende opgave met soms komische, maar vooral
ook kritische uitkomsten. 

Bert sloot af met drie tips die we mee kunnen nemen in
ons werk binnen de overheid, als het aankomt op AI: 

1. Ga het gesprek met elkaar aan!
2. Leer door te proberen
3. Deze workshop is nu al achterhaald,
    blijf op de hoogte .. ;)

De krant van 2024



JANN staat niet stil. Studenten van NHL Stenden
communicatie doen onderzoek naar hoe we een actief
netwerk kunnen stimuleren, verder kunnen werken aan
onze naamsbekendheid en hoe we ons kunnen
verhouden tot onze samenwerkingspartners. 

De studenten waren aanwezig om hun eerste
bevindingen te delen en een aantal vragen te stellen om
hun beeld verder aan te scherpen. Binnen een aantal
weken presenteren zij hun eindresultaten. Daar zijn we
natuurlijk hartstikke benieuwd naar. Als kroon op het
harde denkwerk kon een gezellige borrel achteraf in het
café van Z natuurlijk niet ontbreken. 

AI, een gevaar of kans?


